
Protokoll Styrelsemöte 18-08-27 kl:18:30 Tohult maskinhall 

Närvarande: Alf Johansson, Micke Ådén, Kjell Stork, Elam Lindberg,  Claes-Göran Carlsson, Andreas Lindsten, 

Henrik Rommedahl, Lennart Fyhrlund, Tony Allansson. 

1§  Mötet öppnas 

2§ Justering: När protokollet varit utskickat en vecka är det justerat om ingen i styrelsen har 

synpunkter 

3§ Föregående mötesprotokoll 

Protokollet gicks igenom. Kommentarer kring låg grad av spillningsinventering. Sanktioner kommer införas mot 

lag som inte inventerar eller har bristfällig inventering. Exakt vad det blir presenteras på älgårsmötet. 

4§ Älgskötselplan 20018-2020 

Planen gicks igenom och godkändes. Den kommer även publiceras på hemsidan. Avskjutning 18/19 föreslås 

ligga i nivå med föregående år (totalt 67 st) och 4,3 älgar i avskjutning per tusen hektar..Avskjutningen baseras 

på spillningsinventering och älgobs samt mål kommande treårsperiod. Målet är att år 2020 ha en vinterstam 

på 6,7 älgar per tusen hektar. Idag 8,8. 

5§ Tilldelning och Betalning ny lag 

Samtliga nya lag har betalt in sina avgifter förutom Tomtabacken. Tony tar kontakt med dem. 

Beslut fattades även om att de mindre lagen går samman till en enhet och får därmed även vuxna älgar i 

tilldelning. Varje lag får dock max skjuta en älg (stor eller kalv) under ordinarie jaktperiod 8/10-2/12. Ex om ett 

lag skjutit en älg blir det uppehåll för det laget till avlysningsjakten. Samtliga lag har möjlighet att delta i 

avlysningsjakt på kalv som startar 3/12. 

Elam Lindberg får i uppdrag att koordinera avskjutningen för de mindre lagen via SMS kedja. Samma 

sanktioner gäller vid överskjutning för de mindre lagen som de större. 

6§ Spillinventering 

Pekar på en älgstam på 8,8 älgar per tusen hektar. Dock brister i antal rutor ca 70 % inventeringsgrad. Se även 

punkt tre om sanktioner. 

7§ Ansvarområde vice ordförande 

Frågan bordlades 

8§ övriga frågor 

Jakttid: 8/10-2/12 vuxna samt kalv. 3/12-31/1 avlysningsjakt kalv. 

Total areal ÄSO 15657 hektar. 

Andreas Lindsten får i uppdrag att prata med Tobias Johansson om skjutövning för kommande år. Planen är att 

genomföra den på Hoks skjutbana och Tobias har kontakter för bokning. Andreas återkommer i ärendet. 



Årets tilldelningsmöte äger rum 9 september i samband med skjutövning på Fredriksdals skjutbana, se SMS 

som skickats ut via respektive jaktledare. Kl 15-17 skytte. Tilldelningsmötet startar 17.00. 

 

Tilldelningen kommer sedan ligga offentlig på äsots hemsida och varje jaktledare ansvarar för att hålla sig 

uppdaterad. 

Alf tar även fram en lista för roterande ansvar gällande styrelsemöten.  

Vid protokollet 

 

Henrik Rommedahl 


